
Zápis z 6. zasedání výboru pro strategické investice a
veřejné zakázky ZNIČ Praha 10,

které se konalo dne 10/5/2023 v Radničním salonku, budova B, 5. patro,

MČ Praha 10, Vršovická 1429/68

Přltomnl členové výboru:

· Adam Štěpánek
· Ing. Gabriela Kolářová
· Ing. Tomáš Pek S.E.
· Ing. Michal Narovec
· Mikuláš Pobuda
· JUDr. Radmila Kleslová
· Mgr. Zuzana Lajksnerová (on-line)

Omluvení členové výboru:

Nepř/tomnl členové výboru:

Hosté z řad RMČ PlO a prac, úřadu:

· Ing. jan jirásek, tajemník výboru SIVZ
· P. Olga Koumarová, radní MČ PlO
· Be. Jakub Brzoň - vedoucí OMP
· Be. Martin Pecánek - vedoucí OŽP

1. Zaháienliednán/ VSIVZ

Jednání výboru bylo zahájeno v 17:05 a po celou dobu jednání byl výbor usnášeníschopný. jednání
výboru probíhalo presenčně. Mgr. Zuzana Lajksnerová byla připojena on-line.

Program dle zaslané pozvánky:

Návrh programu:
1. Zahájení jednání
2. Schváleni programu, volba ověřovatele, schválení hostů
3. Informace o připravě veřejné zakázky na správu a údržbu ploch veřejné zeleně a úklid

chodníků a svoz odpadkových košů na území Prahy 10
4. Projednáni závazných vzorů formulářů na jednotlivé typy předkládaných záměrů

strategických investic a veřejných zakázek do výboru SlVZ
5. Projednání záměru: ,,výměna elektroinstalace v pavilonech A a B v LS švehlova"
6. Projednání záměru: ,,Oprava topeni a ZTI v ZŠ Kodaňská"
7. Informace o průběhu stávajÍcÍch významných investic a aktuálni stav veřejných zakázek

uveřejněných na profilu zadavatele MČ PlO
8. Různé
9. Závěr



Popis průběhu /ednán1

2. Schválení programu a ověřovatele zápisu

Bylo hlasováno o programu jednání s výsledkem:

Hlasováni: pro 6; Proti O; Zdržel se O, nehlasoval 1

Jednání pokračovalo volbou ověřovatele. jako ověřovatel byl navržen p. Pobuda

Hlasováni: pro 6; Proti O; Zdržel se O, nehlasoval 1

Informace o přípravě veřejné zakázky na správu a údržbu ploch veřejné zeleně a úklid
chodníků a svoz odpadkových košů na územ/Prahy 10

Předseda VSlVZ uvedl bod a předalslovo vedoucímu OŽP Be. Pecánkovi, který členům výboru představil
rozsah údržby ploch veřejné zeleně a úklid chodníků na území PlO v současné době a popsal způsob
výběru nynějších dodavatelů.

Debaty k bodu se zúčastnili: JUDr. Kleslová, p. Štěpánek,

Následně byl bod předsedou výboru ukončen.

4. Projednánl závazných vzorů formulářů na jednotlivé typy předkládaných záměrů
strategických investic a veřejných zakázek do výboru sivz

Předseda bod uvedl, stručně popsal cíl zavedeni vzorů a dotázal se členů, zda mají nějaké dotazy
k bodu.

Debaty k bodu se zúčastnili: Mgr. Lajksnerová upozornila na sjednoceni fontů jednotlivých vzorů.
Předseda přis//bi/ sjednocenl fontů u jednotlivých vzorů.

Předseda výboru načetl návrhu usnesení k předloženému bodu:

Návrh usnesení:

,,výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

schvaluje

použ/ván/závazných vzorů formulářů na jednotlivé typy předkládaných záměrů strategických
investic a veřejných zakázek do výboru sivz

Bylo hlasováno o návrhu usnesení s výsledkem:

HlasovánI: pro 6; Proti O, zdržel se O, nehlasoval 1

Návrh byl přijat.

Následně byl bod předsedou výboru ukončen.



5. Projednán/záměru: ,, Výměna elektroinstalace v pavilonech A a B v ZŠ Švehlova"

Předseda VSIVZ uvedl bod a předal slovo vedoucímu OMP Be. Brzoňovi, který členům výboru představil
zakázku.

Předseda výboru načetl návrhu usnesení k předloženému bodu:

Návrh usnesení:

,,výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

bere na vědomí

zahájení realizace záměru: n výměna elektroinstalace v pavilonech A a B v ZŠ Švehlova"

Bylo hlasováno o návrhu usnesení s výsledkem:

Hlasování: pro 5; Proti O, zdržel se 1, nehlasoval O

Návrh byl přijat.

Následně byl bod předsedou výboru ukončen.

6. Proiednánlzáměru: ,,Oprava topeni a ZTI v ZŠ Kodaňská"

Předseda VSlVZ uvedl bod a předal slovo vedoucímu OMP Be. Brzoňovi, který členům výboru představil
zakázku.

Mgr. Lajksnerová upozornila na chyby v technické zprávě k části oprava topení V ZŠ Kodaňská.

P. Štěpánek přishbil členům VSIVZ zaslat správnou technickou zprávu. Pozn. tajemníka: správná technická
zpráva byla členům VS/VZ zaslána 10. 5. 2023.

Předseda výboru načetl návrhu usnesení k předloženému bodu:

Návrh usneseni:

,,výbor pro strategické investice a veřejné zakázky

bere na vědomí

zahájeni realizace záměru: ,,Oprava topeni a ZTI v ZŠ Kodaňská"

Bylo hlasováno o návrhu usnesenís výsledkem:

Hlasování: pro 5; Proti O, zdržel se 2

Návrh byl přijat.

Následně byl bod předsedou výboru ukončen.



7. Informace o průběhu stávaj/c/ch významných investic a aktuální stav veřejných zakázek
uveřejněných na profilu zadavatele MČ PlO

Předseda VSlVZ uvedl bod a předal slovo vedoucímu OMP Be. Brzoňovi, který členům výboru představil
aktuálni stav probíhajIcIch investic.

V rámci debaty byla řešena otázka termínu ukončeni akce ,,Propojeni' křídel ZŠ U Vrš. Nádraží", kdy
předseda výboru přis/lbi/ členům výboru dodat podklady zdůvodňujk/ prod/oužen/ termínu
dokončeni. JUDr. Kleslová požaduje smlouvu o dílo a Dodatek ke smlouvě.

Následně byla řešena otázka dokončení akce ,,výstavba mš Bajkalská".

Debaty k bodu se zúčastnili: jUDr. Kleslová, p. Koumarová, Ing. Kolářová, p. Štěpánek, Be. Brzoň

8. Různé

Předseda VSlVZ uvedl, že proběhlo školení tajemníků a předsedů výborů a komisí, kde mimo jiné bylo
doporučeno, aby zápisy byly stručnější a případně, aby členové v případě, že chtějí, aby bylo něco
uvedeno v zápise, tuto informaci uvedli v rámci jednání.

Následně byla řešena otázka harmonogramu stěhování úřadu MČ PlO do náhradních prostor.
Předseda výboru přis//bi/ na další jednánl představení aktuálního stavu přípravy stěhováni a
harmonogramu veřejné zakázky na výběr stěhovací /irmy.

Předseda VSlVZ tím ukončil jednání výboru v 18:00 a poděkoval přítomným za účast.

V Praze, dne 15 5. 2023

Předseda VSlVZ: Adam štěpánek

Zapisovatel: Ing. jan jirásek, tajemnik VSIVZ

Ověřovatel: p. Mikuláš Pob:


